
PROTOKÓŁ NR V/2011 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 31 stycznia 2011 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pan Marcin Miszczyk – Dyrektor ZEASiP 

  

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

  

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki 

. Stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porz ądku dziennego obrad . 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołów  z  sesji z: 
- 17 grudnia 2010 rok 
- 30 grudnia 2010 rok 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Działoszyce na lata 2011-2014. 
a) dyskusja, 



b) podjęcie uchwały. 
6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 
2011 rok. 
a) przedstawienie projektu uchwały przez Skarbnika Miasta i Gminy, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie projektu 
budżetu gminy na 2011 rok, 
c) odczytanie opinii Komisji Finansów i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w 
sprawie projektu budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2011 rok, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
7. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów organów jednostek 
pomocniczych Gminy Działoszyce. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
8. Projekt uchwały w sprawie  powołania Rady Społecznej  przy Gminnym Ośrodku 
Zdrowia w Działoszycach. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
9. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego kryteria i tryb wypłacania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach prowadzonych przez Gminę Działoszyce. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi na zapytania. 
12. Sprawy rożne. 
13. Zakończenie obrad sesji. 

 
 Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  wniósł o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji  punktów: projektu uchwały w sprawie powołania komisji 

inwentaryzacyjnej oraz projektu uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do 

opracowania projektu Statutu Gminy Działoszyce i zaproponował aby te punkty znalazły 

się  w porządku obrad sesji jako punkty: 10 i 11, a następnym punktom nadać kolejne 

następne numery. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt. 10 i 11.  

W wyniku głosowania wprowadzenie punktów  10 i 11 zostało przyjęte jednogłośnie  – 

„za” - 14, „przeciw”- 0, „wstrzymał się od głosu”-0. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie nowy porządek obrad sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie /   „za” - 11, „przeciw”- 0, „wstrzymał się od głosu” - 0/  . 

 

 



 

Nowy porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołów  z  sesji z: 
- 17 grudnia 2010 rok 
- 30 grudnia 2010 rok 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Działoszyce na lata 2011-2014. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 
2011 rok. 
a) przedstawienie projektu uchwały przez Skarbnika Miasta i Gminy, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie projektu 
budżetu gminy na 2011 rok, 
c) odczytanie opinii Komisji Finansów i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w 
sprawie projektu budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2011 rok, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
7. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów organów jednostek 
pomocniczych Gminy Działoszyce. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
8. Projekt uchwały w sprawie  powołania Rady Społecznej  przy Gminnym Ośrodku 
Zdrowia w Działoszycach. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
9. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego kryteria i tryb wypłacania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach prowadzonych przez Gminę Działoszyce. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
10. Projekt uchwały w sprawie  powołania komisji inwentaryzacyjnej 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
11. Projekt uchwały w sprawie  powołania komisji doraźnej do opracowania 
projektu Statutu Gminy Działoszyce 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Odpowiedzi na zapytania. 
14. Sprawy rożne. 
15. Zakończenie obrad sesji. 

 

 

 



Do pkt. 3-go 

Przyjęcie protokołu z sesji. 

- 17.12.2010 r. - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół 

sesji Rady Miejskiej.  

Protokół został przyj ęty jednogło śnie / ''za'' – 14, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od 

głosu'' - 0 . 

      - 30.12. 2010 r. -  Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z 

sesji Rady Miejskiej.  

Protokół został przyj ęty jednogło śnie / ''za'' – 14, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od 

głosu'' - 0 . 

 

Do pkt. 4-go 

Sprawozdanie z działalności Burmistrz Miasta i Gminy za okres międzysesyjny.  

 Burmistrz przedstawił i omówił zarządzenia wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt 5 – go 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Działoszyce na lata 2011-2014 przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani 
Krystyna Konderak  oraz odczytała opinie regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w 
sprawie w/w projektu uchwały. 
 
 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 6-go 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2011 
rok przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak  oraz odczytała opinie 
regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie w/w projektu budżetu gminy na 
2011 rok. 
 Następnie Przewodniczący Komisji Finansów i Spraw Obywatelskich odczytał 
opinię Komisji w sprawie projektu budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2011 rok. 
 
 Pan radny Andrzej Kołpak – wyraża pozytywną opinię w sprawie budżetu, 

stwierdził, że budżet  jest bardzo optymistyczny i zakłada  znaczny wzrost rozwoju Gminy 

Działoszyce, uważa , że należy go poprzeć, i życzyć aby został on systematycznie i w 

pełni zrealizowany. 

 



 Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – projekt budżetu zakłada realizacje 

wszystkich zadań bieżących, zakładaliśmy wydatki na zadania bieżące z pewnym 

wskaźnikiem bezpieczeństwa. Znaczna kwota środków przeznaczona jest na wydatki 

majątkowe. Budżet pozwoli nam realizować , wszystkie zadania, które  uchwaliła  Rada 

poprzedniej kadencji. Pozwoli nam dokończyć inwestycje, które zostały rozpoczęte w 

poprzednich latach jak również przystąpić do nowych m.in.   zadania pod nazwą budowa 

centrum wsi: Dzierążnia i Sudół. Zadanie to rozpocznie się w tym roku i w tym roku 

planowane jest również jego zakończenie. W tym roku rozpoczniemy również  zadanie 

dotyczące przebudowy części  pomieszczeń w OSP Lipówka - Świerczyna z 

przeznaczeniem na świetlice wiejską.  

 Budżet pozwoli nam realizować zadanie zakłócone w zeszłym roku nie z naszej 

winy lecz wykonawcy, a dotyczy ono rewitalizacji Miasta Działoszyce na  łączną kwotę 

wydatków  4 728 000 zł. W tym tygodniu będzie ogłoszony przetarg , który wyłoni 

wykonawcę stadionu. Planujemy w tym roku wykonać wszystkie prace na stadionie,  ciąg 

pieszych miedzy stadionem, a ulica Pocztową jak również  modernizację przedszkola.  

 Planujemy również rozpocząć inwestycję pod nazwą budowa oczyszczalni ścieków 

i sieci kanalizacyjnej . W budżecie kwota , która się pojawia na ten cel to 18 000 000 zł, 

jest to tylko 15% całej kwoty jaką pochłonie to przedsięwzięcie, 85%  kosztów jest 

finansowana ze środków europejskich . Cały koszt inwestycji to 18 000 000 zł. jest to 

najkorzystniejsze finansowanie zadań jakie wykonywaliśmy dotychczas.  

 W związku z deficytem który został tu przedstawiony czyli 2 112 000zł to chce 

Państwa poinformować , że w grudniu zapłaciliśmy wiele faktur na które przysługuje nam 

zwrot środków  unijnych , zwrot tych środków to kwota 1 662 000, które spłyną nam z 

Świętokrzyskiego Urzędu Marszałkowskiego.  

 Będziemy również modernizować w bieżącym roku   drogi  gminne, których nie 

wyszczególniamy w budżecie ale zagwarantowaliśmy na ten cel środki finansowe. W 

zeszłym roku Gmina przeznaczyła 217 000 zł na dofinansowanie  dróg powiatowych . Z 

informacji, które posiadam w tej chwili na drogę z Działoszyc w kierunku Miechowa  jest 

przygotowywany przetarg, który wyłonieni wykonawcę.  W sprawie drogi powiatowej 

przebiegającej przez  Dzierążnie, decyzje jeszcze nie zapadły . 

 Należy życzyć sobie aby to wszystko co zaplanowaliśmy w tym roku zostało 

zrealizowane. 

 
 Pan radny Andrzej Kołpak – inwestycja dotycząca budowy oczyszczalni ścieków 

sieci kanalizacyjnych jest prowadzona przez Związek Międzygminny „Nidzica”. Czy my 



jako Gmina będziemy mieli gwarancję na to , że inwestor będzie realizował to zadanie 

zgodnie z terminem. 

 

 Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław  Leks – dofinansowanie do tego zadania 

jest bardzo korzystne , dzięki temu , że to zadanie będzie realizowane w ramach środków 

Funduszu Spójności , zadania z tego Funduszu mogą być realizowane tylko w przypadku 

złączenia kilku Gmin. W tym projekcie uczestniczy 5 gmin. Natomiast wniosek realizuje  

Związek Międzygminny „Nidzica”. Każdej Gminie musi zależeć , by projekt ten został 

realizowany zgodnie z terminem bo efekt jest rozliczany jako całość, zawarte są 

wewnętrzne umowy ,z których wynika, że  jeżeli któraś  z Gmin  nie wywiąże się z 

wcześniej ustalonych decyzji to będzie musiała pokrywać koszty , które  wynikną z 

niedotrzymania realizacji projektu. Umowy zawarte miedzy gminami i  funduszem  

dopingują do realizacji zadania  zgodnie z harmonogramem prac. 

 
 W związku z brakiem  dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

 Do pkt 7-go 

 Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów organów jednostek pomocniczych 
Gminy Działoszyce przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – sekretarz Miasta i Gminy 
Działoszyce. 
 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 8 - go 

  Projekt uchwały w sprawie  powołania Rady Społecznej  przy Gminnym Ośrodku 
Zdrowia w Działoszycach przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – sekretarz Miasta i 
Gminy Działoszyce. 
 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 



Do pkt 9-go 
 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
kryteria i tryb wypłacania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez Gminę Działoszyce przedstawił i omówił Pan Marcin Miszczyk – Dyrektor Zespołu 
Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół i Placówek. 
 

 Pan radny Krzysztof Grądek – zaproponował aby 40% kwoty nagród dla  dla 

nauczycieli była dostępna dla Dyrektorów szkół, natomiast 60% w dyspozycji  Pana 

Burmistrza. 

  

 Pan radny Andrzej Kołpak  - Komisja Oświaty wypowiedziała się za tym aby 

dokonać takiego podziału 40% do 60%. Nagroda Burmistrza musi być oczywiście znaczną 

kwotą, natomiast zmiana o którą wnioskujemy byłaby by tylko zmianą kosmetyczną. 

 

 Pan Burmistrz  Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – Organem prowadzącym jest 

Gmina, i wszystkim  zależy nam aby szkoły jak najlepiej funkcjonowały i miały jak 

najlepsze wyniki. Uznaliśmy , że dyrektorzy szkół mają wystarczające instrumenty do tego 

by zachęcać nauczycieli i nagradzać ich za jak najlepszą pracę .Natomiast organ 

prowadzący, nie miał żadnego instrumentu nagradzającego, dlatego zwiększyliśmy , kwotę 

nagród nie uszczuplając przy tym nagród dyrektorom. Skoro jesteśmy organem 

prowadzącym to musimy mieć znaczne środki do dyspozycji by dobrych nauczycieli 

odpowiednio nagradzać za ich pracę.   

 
 W związku z brakiem  dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta większością głosów  / ‘’za’’ – 

13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 1/. 

 

Do pkt 10 – go 

 Projekt uchwały w sprawie  powołania komisji inwentaryzacyjnej przedstawiła i 
omówiła Pani Krystyna Ciszek – sekretarz Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

 



 
Do pkt 11-go 
 Projekt uchwały w sprawie  powołania komisji doraźnej do opracowania projekty 
Statutu Gminy Działoszyce przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – sekretarz Miasta 
i Gminy Działoszyce. 
 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 14, 
‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 
 
Do pkt 12 
Interpelacje i zapytania radnych 
 

 Pan radny Marek Konderak – czy są znane koszty przyłączenia kanalizacji do 

gospodarstw i ceny odbioru ścieków? 

 

 Pan radny Krzysztof Grądek –  czy w gminie będą wykonywane są prace 

modernizacyjne rowów melioracyjnych? 

− co dalej ze starym ośrodkiem zdrowia, czy istnieje w chwili obecnej jakis plan    co do  

zagospodarowania z tego obiektu? 

 

 
Do pkt 13 – go 
 
 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – w związku z 

pytaniem Pana Konderaka nie będzie z góry uśrednionej kwoty tak jak było przy 

wodociągu. Może być tak, że jedni nie zapłacą za przyłącze nic , natomiast drudzy będą 

musieli ponieść koszty związane z przyłączem do sieci kanalizacyjnej. Jest to związane z 

tym, w którym miejscu nastąpił rozdział tej sieci. Gmina ma stwarzać warunki przyłączenia 

się mieszkańców do sieci kanalizacyjnej i teraz jest pytanie gdzie się kończą te warunki, 

które Gmina ma stworzyć , może być tak, że Gmina stworzy warunki a nie będzie 

wykonywała przyłączenia mieszkańca, bo on  określi, że w odpowiednim czasie sam się 

podłączy. W każdym innym przypadku może być inna umowa sporządzona z daną osobą 

przyłączająca się do sieci.  

 W związku z pytaniami Pana Grądka – jeśli chodzi o Działoszyce, to zagrożenie 

powodziowe może być w chwili oberwania chmury i po bardzo ulewnych deszczach, 

Komisja z powiatu Pińczowskiego w tym roku uzupełniona przez pracownika z Urzędu 

będą kontrolować wszystkie rowy melioracyjne. Rowy w większości nie są własnością 



Gminy tylko danego mieszkańca, wobec tego jeśli rowy wymagają odtworzenia i 

wyczyszczania to prawdopodobnie będą  wydawane decyzje   zmuszające właścicieli tych 

rowów do przeprowadzania prac. Jeśli chodzi o rzeki to jak Państwo zauważyliście to 

pewne odcinki rzek były robione m.in. Sancygniówka. W tym roku planowana jest rzeka w 

Dzierążni.  

 Jeśli chodzi o stary ośrodek zdrowia to jest w obecnej chwili robiona aktualizacja 

wyceny tego budynku, i w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na sprzedaż tej 

nieruchomości. 

 
Do pkt 14 -go 
Sprawy różne 
 

 Pan Zygmunt Kołton – nie przedstawiono nam jako sołtysom, wszystkich  zadań 

inwestycyjnych jakie w okresie  2011-2014 będą prowadzone na terenie Gminy. 

Społeczeństwo chciałoby wiedzieć o inwestycjach jakie będą realizowane. 

− chciałbym wiedzieć jakie środki przeznaczone są utrzymanie porządku i czystości w 

mieście? 

− jakie nakłady zostały poniesione na gospodarkę komunalną?. Stan obiektów 

komunalnych jest poniżej krytyki. Przykładem jest były budynek posterunku policji na 

Pl. Partyzantów, który został wyremontowany od zewnątrz natomiast wewnątrz nie 

zrobiono nic. Mieszkańcy wodę noszą ze zdroju przed budynkiem, a nieczystości 

wylewają przed budynek, 

− proszę o odpowiedź w sprawie działek na ul. Ogrodowej, jakie Gmina czerpie dochody 

od obecnej właścicielki, które te działki zajęła? 

− gdzie w Urzędzie Miasta i Gminy znajdujesię palarnia? 

− kiedy zostaną wyremontowane urządzenia na placu zabaw przy  ul. Pocztowej?, 

− jeśli chodzi o nagrody nauczycieli chciałbym znać  wysokości kwot, które są do 

dyspozycji dyrektorów i Pana Burmistrza, jak również kryteria przyznawania tych 

nagród? 

 

  Pan radny Andrzej Kołpak – hala sportowa tętni życiem, od wtorku do piątku w 

godzinach 17.00-18.00. Uczestniczy tych spotkań chcieliby aby spotkania te odbywały się 

dłużej, dlatego dziś po sesji będzie spotkanie w tej sprawie i w związku z tym zapraszam 

wszystkich zainteresowanych.  

 

 



   

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy -  Zdzisław Leks – jeśli chodzi o 

sprawy inwestycyjne w Działoszycach , to każdy ma prawo odczuwać niedosyt, każdy 

chciałby mieć więcej. Ambitny człowiek zawsze chce więcej, tylko, że rozsądny człowiek 

mówi o niedosycie poprzez możliwości jakie  ma, nie może być tak, że wszyscy będziemy 

niezadowoleni. Jeżeli znamy możliwości i wykorzystujemy je  w sposób prawidłowy to nie 

możemy odczuwać niedosytu.  

 Było bardzo dużo dyskusji w sprawie hali, że jest ona niepotrzebna, natomiast 

wypowiedź Pana Kołpaka dowodzi, że ludzie chcą z niej  korzystać i maja niedosyt w 

kwestii godzin w których hala jest otwarta. Uchwalona kwota na  rewitalizację miasta to 

ok.  

5 000 000 zł zawiera ona same potrzebne rzeczy, jeśli chodzi o nakłady na gospodarkę 

komunalną faktem jest , że nie jest ona w stanie najlepszym, ale roczny dochód z 

czynszów  jest w granicach 33 000zł. Dodatków mieszkaniowych wypłacamy 45 000zł a 

nakłady są w granicach 140 000zł. Zgadzam się z rym, że gospodarka komunalna i 

mieszkaniowa wymaga większych nakładów, ale jeżeli istnieje możliwość wykorzystania 

środków zewnętrznych to trzeba w 100% zabezpieczyć środki własne , by ściągnąć jak 

najwięcej środków zewnętrznych. Polityka , która została uchwalona przez radnych 

poprzedniej kadencji, jest akceptowana i popierana przez obecną Radę i sołtysów w 

związku z czym jest ona słuszna.   

 Jeśli chodzi o działki na ul. Ogrodowej  to w sposób dokładny Panu odpowiedziałem 

, że gdy zakończy się postępowanie w tej sprawie to poinformuje  w sposób wyczerpujący 

o jego wynikach.  

 Urządzenia na  plac zabaw zostaną w miarę możliwości jak najszybciej 

wyremontowane.  

 

 

 

Do pkt 15 - go 

 W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zygmunt Saracki  zakończył obrady sesji. 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 


